
Combi Chair

警告WARNING

注意CAUTION

使用前BEFORE USE

        ●Do not use the product unless all components are correctly fitted and adjusted. ●Child’s unexpected movement may 
       cause it fall from the chair. Pay attention to children when it is in use. ●Do not step on it and do not stand on this product.
     ●In order to avoid injury caused by falling ,  be sure to always use this chair on a flat, stable and non-slippery surface. Do 
     not  lift or move the chair while the child is sitting on it. ●Only replacement parts supplied or recommended by the 
   manufacturer/distributor shall be used. Only use original accessories and parts that have been approved by the manufacturer. 
   Do not make any modifications to the product. ●Please keep away from high temperature and heat source. ●This product is 
  not intended to use in bathrooms. ●Do not put this product upper on a seat or table and use it as a booster chair, or it may fall 
 off and injure the baby. ●This product does not allow two children and above to use at the same time. ●To prevent the risk of 
 suffocation, always keep the plastic bags out of the reach of children. ●Do not drag the product while a child is seated in it, 
 otherwise the floor or he product may be damaged. Moreover, it may get caught when dragging and cause the product to tip 
 over, therefore the baby may be injured. 

●在使用本產品前，請先確認所有部件都已安裝妥當。  ●寶寶突如其來的動作有可能令其跌出椅子，使用時，請小心看顧寶寶。  ●請勿踩踏，禁止站立本品上。  
●為避免發生跌倒、跌落而引發受傷，請勿在不安定的狀態下讓寶寶乘坐，或抱著坐有寶寶的椅子移動。  ●請勿使用未經製造商認可的零件。請勿使用非原廠
供應商的零件替換或自行改裝本品。 ●請避免高溫和熱源等環境存放。  ●本產品不適用於浴室內使用。  ●請勿將本產品放到座椅、桌子等高處做增高椅使用，
否則可能會從椅子上掉落導致寶寶受傷。 ●本產品不允許兩名或以上的寶寶同時使用。  ●為了防止寶寶窒息危險，在拆開包裝後，請將塑膠袋之類的包裝物料
丟棄。  ●請勿在載有寶寶的情況下拖動本產品，可能會造成地板或產品損壞。此外，拖動時可能會被掛住，導致產品傾倒和引致寶寶受傷。

●Keep it away from direct sunlight, heat and fire to avoid deformation of product and cause injury. ●The assembly  
     should be performed by adults only.

 

●請將本產品遠離高溫和火源，以免引起產品變形而導致受傷。
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Consumers from Hong Kong and South
East Asia countries please refer to below:
香港和東南亞地區消費者請參考以下信息:

               ● This product is an infant chair that is used for meals and play in the room of ordinary households. 
            ● Applicable age: From 7 months (since baby can sit unaid) to 72 months (Maximum load weight：
          25 kg).  * Never use this product for children who can sit unaided.  ● Please use it at a height that allows 
       your feet to each the floor as your child grows.  ● Please read this instruction manual carefully and use the 
    product accordingly.  And keep this manual for future reference. 
   ● 本產品為寶寶在室內玩耍或用餐的一般家庭用椅子。 ● 適用年齡：7個月~72個月（最大承重量：25kg）。  *寶寶未能獨立坐穩時，禁止使用
本產品。  ● 請根據寶寶的發育成長情況，確保寶寶乘坐時腳部可以著地。  ●使用前，請務必閱讀本使用說明書後正確使用。閱讀後請保存本說
明書，以供日後參考。 

Combi Chair的標準使用期限為自購買日起「6年」。
如果已經超過標準使用期限，由於材料隨時間推移而變化，其性能可能無法達到預期。有可能引發意外情況，請不要
再使用。
 ● 即使在標準使用期限內，產品也可能根據實際使用情況、環境或存儲條件而發生故障。
 ● 對於使用履歷不明的產品，請勿再利用。
 ● 请按照当地政府的指示进行处置。 為了地球環境，請勿隨意丟棄。

                                        Combi Chair standard usage period： 6 years from new purchase.
 
                          ● If the standard usage period has passed, the material may not perform as 
                       expected due to deterioration of the material over time. Please refrain from use in case
                   of unexpected situation.
               ● Even within the standard usage period, the product may fail due to usage, environment or
            storage conditions.
         ● Do not reuse products whose usage history is unknown.
      ● Dispose and dispose of in accordance with the instructions of your local government. Concerned of the
    global environment，please do not leave it around 

台灣地區消費者請參考以下信息：

 康貝控股有限公司 委製商：

香港九龍尖沙咀漢口道28號亞太中心1003室
原產地 ： 中國寧波

委製商電話：（852）-2366-2899

178476080



部件PARTS 
安裝背靠 Install the backrest

使用說明HOW TO USE
   ●The seat height of this product is available in both 150mm and 180mm high.
   Simply flip the chair to change the height of the seat and use it according to 
  the growth and development of the baby. ※ When flip the chair to use (high 
and low seat function conversion), the ground contact parts may be dirty. 
Please wipe it clean before use. 180mm

150mm

背靠背面
Backside of Backrest  Backrest locking hook

Backrest mount

Backrest locking lever

背靠鎖钩

背靠固定座

背靠鎖杆

Pocket
置物位

Detachable 
backrest

Chair
座椅

可拆卸靠背

無靠背模式
Without backrest

Maximum load 
weight 最大承重量
Weight 重量
Applicable age 7 months to 6 years.

Chair /椅子： PP
Backrest /背靠： PP

適用年齡
Material
材質

Production date
生産日

7個月~6歲

1.7kg 

Max25kg

Please refer to warning 
sticker on the chair.
詳見椅子本體警告貼紙。

最大25kg

●本產品座面高度有150mm和180mm兩種規格。 只需將本商品翻轉，即可改變座面
的高度，請根據寶寶的成長發展使用。 ※當翻轉使用（高低座面功能轉換）時，接觸地
面部分可能會有污垢，請清潔後使用。
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                   ① Align the backrest mount  to the backrest positioning hole. ② Put the backrest
            locking hook and the backrest locking lever on the back of the seat and flip as
        illustrated till the backrest mount fully engage into the seat positioning hole. ③ Rotate the
     backrest locking lever from the horizontal position to the vertical position to lock the backrest. 
  ※ Follow the reverse steps when removing the backrest.

         ①將背靠固定座對準座椅背靠部定位孔位置。 ②將背靠鎖鉤和背靠鎖桿卡在座椅背部並翻轉背靠至固定座完全
      卡入座椅定位孔。 ③將背靠鎖桿從水平位置旋轉至垂直位置，鎖定背靠。   ※拆除背靠時請按相反步驟操作。

清潔與保養 Maintenance 

低座面
Low seat

高座面
High seat

Positioning
 Hole
定位孔

背面
Backside

Backrest 
locking lever
背靠鎖杆

Age 7Months~12months
月齡 7個月~12個月

12Months~36months
12個月~36個月

36Months~72months
36個月~72個月

Backrest 
背靠

Always Use
必需使用

Voluntary
任意

低座面
Low seat

高座面
High seatSeat Height

座面高度

Always Use
必需使用

高座面
High seat

●安裝或拆除背靠時，請确保置物位清空。
●當需要背靠時，使用前請確保鎖桿已正確鎖緊。
●拆除靠背时切勿在锁杆未對準定位孔的情況下强行拉扯背靠，這樣会造成产品的损坏。
●為避免傷害，安裝或拆除背靠時，請确保寶寶遠離。

        ●Do not attach or detach the backrest with anything in the backrest pocket.
      ●When the backrest is in need, make sure that the locking lever is properly locked
      before use.
    ●When detach the backrest, do not forcibly pull the backrest if the locking lever is
    not aligned to the position hole, which may cause damage to the product.
  ●To avoid injury ensure that your child is kept away when attach or detach the backrest.

● 請蘸有用稀释的中性清洁剂或温水软布擦拭。 * 请仔细阅读本手册，并安装
  在清洁时卸下的部件。 ● 避免阳光直射，请存放在湿度低，无雨无尘的地方。
          另外，在施加负载或施加压力的状态下存放可能会导致故障或变形。

● Use a soft cloth dipped with diluted neutral detergent or warm water.
* Please read this manual carefully and install the parts you removed 
when cleaning. ● Avoid direct sunlight, store in a place with low humidity
 and no rain or dust. In addition, storing in a state where load is applied
  or pressure is applied may cause failure or deformation.

警告 WARNING

  


